
Additional Information

Using the AirPrint Function
Apple, iPad, iPhone, iPod touch, Macintosh, Mac OS, OS X and Bonjour are trademarks of Apple Inc., registered in the 
U.S. and other countries. AirPrint and the AirPrint logo are trademarks of Apple Inc.

About AirPrint
AirPrint is a function that automatically detects an MFP or printer on the same network from an iOS terminal (iPad, iPhone, 
or iPod touch) or Mac to make prints.

Using the AirPrint function, you can directly print out e-mails, photos, web pages, and other images, which are displayed 
on your iOS terminal or Mac, on this machine without installing the printer driver.

Tips
- To use the AirPrint function, your iOS terminal must be compatible with iOS 4.2 or later.

- The AirPrint function requires Mac OS X (10.7 or later). For details, visit the Apple website.

- To use the AirPrint function, your iOS terminal or Mac must be connected to the same network as this machine via
a wireless LAN connection. For details on the iOS terminal and Mac network settings, refer to their relevant user's
manuals.

- When connecting your iOS terminal or Mac to an MFP, the available connection methods may vary depending on
the MFP model.
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Operations Required to Use this Function (For the Administrator)
Configure settings to make prints on this machine using the AirPrint function.

Using the Control Panel for settings
To display: [Utility] - [Administrator Settings] - [Network Settings] - [AirPrint Setting]

Using Web Connection for settings

1 Start the Web browser.

2 Enter the IP address of the machine in the URL field, then press [Enter].

% Example: When the IP address of this machine is 192.168.1.20, enter "http://192.168.1.20/".

The Web Connection screen appears.

3 In the administrator mode of Web Connection, select [Network] - [AirPrint Settings], then configure the following
settings.

Settings Description

[ON]/[OFF] Select whether or not to use AirPrint.
To receive AirPrint print jobs, select [ON].
[OFF] is specified by default.

[Connect Timeout] Enter the communication timeout.
[60] seconds is specified by default.
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Restriction
If one of the following functions is disabled after the AirPrint function is enabled, the AirPrint function will also be disabled.

- [Utility] - [Administrator Settings] - [Network Settings] - [HTTP Server Settings]

- [Utility] - [Administrator Settings] - [Network Settings] - [HTTP Server Settings] - [IPP Settings]

- [Utility] - [Administrator Settings] - [Network Settings] - [HTTP Server Settings] - [Accept IPP Jobs]

- [Utility] - [Administrator Settings] - [Network Settings] - [Bonjour Setting]

Settings Description

[AirPrint Setting] Select whether or not to use AirPrint.
To receive AirPrint print jobs, select [ON].
[OFF] is specified by default.

[Bonjour Name] Enter the Bonjour name of this machine, which is to be displayed when the appropriate 
printer is detected (using up to 63 characters).

[Bonjour Service Name] Displays the service name of the Bonjour name that is automatically generated from the 
Bonjour name.

[Location] Enter the location where this machine is installed (using up to 127 characters).

[Latitude] Enter the latitude of the location where this machine is installed.
If the latitude of the installation location is not known, use the default state.

[Longitude] Enter the longitude of the location where this machine is installed.
If the longitude of the installation location is not known, use the default state.

[Altitude] Enter the altitude of the location where this machine is installed.
If the altitude of the installation location is not known, leave this option blank.

[Timeout] Enter the communication timeout.
[60] seconds is specified by default.
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How to Print

Using an iOS terminal for printing
0 The operation procedure may vary depending on the iOS version or the application to be used.

1 Check that this machine is turned on.

2 Start the application using your iOS terminal to display the content to be printed.

3 Tap [ ] or [ ], then tap the printer icon or [Print].

4 Select the desired printer.

5 If necessary, specify the page range, number of copies, and 2-sided printing.

% The available items vary depending on the application to be used or the file type.

6 Tap [Print].

Using Mac for printing
0 The operation procedure may vary depending on the Mac OS version or the application to be used.

1 Check that this machine is turned on.

2 Start the application on your Mac to display the content to be printed.

3 In the [File] menu, click [Print].

4 Select the desired printer from the [Printer:] menu.

% If the desired printer is not displayed, click [Add Printer...] on the [Printer:] menu to add the target printer.

% To check the printer name, select [Utility] - [Administrator Settings] - [Network Settings] - [Bonjour Setting] on 
this machine.

5 If necessary, specify the page range, number of copies, and 2-sided printing.

% The available items vary depending on the application to be used or the file type.

6 Click [Print].
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追加情報

AirPrint 機能を使う
Apple、iPad、iPhone、iPod touch、Macintosh、Mac OS、OS X およびBonjour は、米国および他の国々で登
録されたApple Inc. の商標です。AirPrint およびAirPrint のロゴは、Apple Inc. の商標です。

Apple, iPad, iPhone, iPod touch, Macintosh, Mac OS, OS X and Bonjour are trademarks of Apple Inc., 
registered in the U.S. and other countries. AirPrint and the AirPrint logo are trademarks of Apple Inc.

AirPrint について
AirPrint は、iOS端末（iPad ／ iPhone ／ iPod touch）、およびMacから同一ネットワーク上の複合機やプリン
ターを自動検出して印刷する機能です。

AirPrint 機能を使うと、プリンタードライバーのインストールを行うことなく、iOS端末およびMacで表示している
E-mail、写真、Webページなどを本機で直接印刷できます。

参考
- AirPrint 機能を使うには、iOS端末が iOS4.2 以降に対応している必要があります。
- AirPrint 機能を使うには、Mac OS X（10.7 以降）が必要です。詳しくはApple のWebサイトを参照してくださ

い。
- AirPrint機能を使うには、本機が接続されているネットワークに iOS端末およびMacを無線LANで接続する必要

があります。iOS端末およびMacのネットワーク設定について詳しくは、iOS端末およびMacの取扱説明書を
参照してください。

- iOS 端末およびMacと本機との間で利用可能な接続方式は、お使いの機種によって異なります。
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お使いになるために必要な作業（管理者向け）
AirPrint 機能を使って本機で印刷するための設定をします。

操作パネルから設定する
表示するには：［設定メニュー］-［管理者設定］-［ネットワーク設定］-［AirPrint 設定］

Web Connection から設定する

1 Webブラウザーを起動します。

2 URLのフィールドに、本機の IPアドレスを入力して［Enter］を押します。

% ( 例 ) 本機の IP アドレスが 192.168.1.20 の場合は、「http://192.168.1.20/」と入力します。
Web Connection の画面が表示されます。

3 Web Connectionの管理者モードの［ネットワーク］-［AirPrint 設定］で、次の設定をします。

設定 説明

［使用する］／［使用しない］ AirPrint を使うかどうかを選びます。
AirPrint の印刷ジョブを受信する場合は、［使用する］を選択します。
初期値は［使用しない］です。

［タイムアウト］ 通信のタイムアウト時間を入力します。
初期値は［60秒］です。
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制限事項
AirPrint 機能を有効にしたあと、以下のいずれかの機能を無効に変更すると、連動してAirPrint 機能も無効となりま
す。
- ［設定メニュー］-［管理者設定］-［ネットワーク設定］-［http サーバー設定］
- ［設定メニュー］-［管理者設定］-［ネットワーク設定］-［http サーバー設定］-［IPP設定］
- ［設定メニュー］-［管理者設定］-［ネットワーク設定］-［http サーバー設定］-［IPPジョブ許可］
- ［設定メニュー］-［管理者設定］-［ネットワーク設定］-［Bonjour 設定］

設定 説明

［AirPrint 設定］ AirPrint を使うかどうかを選びます。
AirPrint の印刷ジョブを受信する場合は、［使用する］を選択します。
初期値は［使用しない］です。

［Bonjour 名］ プリンターが検出されたときに表示する本機の名前（Bonjour 名）を入力します
（半角63文字以内）。

［Bonjour Service Name］ Bonjour 名から自動生成されたBonjour 名のサービス名を表示します。

［Location］ 本機の設置場所を入力します（半角127文字以内）。

［緯度］ 本機の設置場所の緯度を入力します。
設置場所の緯度が不明な場合は初期状態のままお使いください。

［経度］ 本機の設置場所の経度を入力します。
設置場所の経度が不明な場合は初期状態のままお使いください。

［高度］ 本機の設置場所の高度を入力します。
設置場所の高度が不明な場合は空欄としてください。

［タイムアウト］ 通信のタイムアウト時間を入力します。
初期値は［60］秒です。
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印刷のしかた

iOS端末から印刷する
0 iOS のバージョンや利用するアプリケーションによって操作手順が異なる場合があります。

1 本機の電源が入っていることを確認します。

2 iOS 端末でアプリケーションを起動し、印刷したい内容を表示します。

3 ［ ］または［ ］をタップし、プリンターアイコンまたは［プリント］をタップします。

4 印刷するプリンターを選択します。

5 必要に応じて、ページ範囲、部数、両面印刷を設定します。

% アプリケーションやファイルの種類によって設定できる項目が異なります。

6 ［プリント］をタップします。

Macから印刷する
0 Mac OSのバージョンや利用するアプリケーションによって操作手順が異なる場合があります。

1 本機の電源が入っていることを確認します。

2 Macでアプリケーションを起動し、印刷したい内容を表示します。

3 ［ファイル］メニューから［プリント］をクリックします。

4 ［プリンタ］メニューから目的のプリンターを選択します。

% 目的のプリンターが表示されていない場合は、［プリンタ］メニューから［プリンタを追加 ...］をクリックし、
目的のプリンターを追加します。

% プリンター名は、本機の［設定メニュー］-［管理者設定］-［ネットワーク設定］-［Bonjour 設定］で確認で
きます。

5 必要に応じて、ページ範囲、部数、両面印刷を設定します。

% アプリケーションやファイルの種類によって設定できる項目が異なります。

6 ［プリント］をクリックします。
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附加信息

使用 AirPrint 功能

Apple、iPad、iPhone、iPod touch、Macintosh、Mac OS、OS X 和 Bonjour 是 Apple Inc. 在美国和
其它国家 / 地区的注册商标。 AirPrint 和 AirPrint 徽标是 Apple Inc. 的商标。

Apple, iPad, iPhone, iPod touch, Macintosh, Mac OS, OS X and Bonjour are trademarks of 
Apple Inc., registered in the U.S. and other countries. AirPrint and the AirPrint logo 
are trademarks of Apple Inc.

关于 AirPrint

AirPrint 是一种通过 iOS 终端 （iPad、iPhone 或 iPod touch）或 Mac 自动检测同一网络上的 MFP
进行打印的功能。

使用 AirPrint 功能，无需安装打印机驱动程序，即可在本机上直接打印您的 iOS 终端或 Mac 上显示
的电子邮件、照片、网页和其它图像。

提示

- 若要使用 AirPrint 功能，iOS 终端必须与 iOS 4.2 或更高版本兼容。

- AirPrint 功能需要 Mac OS X （10.7 或更高版本）。 有关详细信息，请访问 Apple 网站。

- 若要使用AirPrint功能，需要将iOS终端或Mac通过无线LAN连接到与本机相同的网络。 有关iOS
终端或 Mac 网络设置的详细信息，请参阅其相关用户手册。

- 将 iOS 终端或 Mac 电脑连接到 MFP 时，可用的连接方法可能会因 MFP 型号而异。
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使用此功能需要做的操作 (针对管理员 )

配置设置以使用 AirPrint 功能在本机上进行打印。

使用控制面板进行设置

显示方式：[ 实用程序 ] - ［管理员设置］ - ［网络设置］ - ［AirPrint 设置］

使用 Web Connection 进行设置

1 启动网络浏览器。

2 在 URL 字段中输入机器的 IP 地址，然后按 ［Enter］。

% 例如：如果本机 IP 地址是 192.168.1.20，输入 “http://192.168.1.20/”。

此时显示 Web Connection 屏幕。

3 在 Web Connection 管理员模式中，选择 ［网络］ - ［AirPrint 设置］，然后配置以下设置。

设置 说明

［开启］/［关闭］ 选择是否使用 AirPrint。
若要接收 AirPrint 打印作业，选择 ［开启］。
默认会指定 ［关闭］。

［连接超时］ 输入通信超时。
默认会指定 ［60］秒。
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限制

如果在启用 AirPrint 功能后禁用了以下某一功能，AirPrint 功能也将被禁用。

- ［效用］ - ［管理员设置］ - ［网络设置］ - ［HTTP 服务器设置］

- ［效用］ - ［管理员设置］ - ［网络设置］ - ［HTTP 服务器设置］ - ［IPP 设置］

- ［效用］ - ［管理员设置］ - ［网络设置］ - ［HTTP 服务器设置］- ［IPP 认证作业］

- ［效用］ - ［管理员设置］ - ［网络设置］ - ［Bonjour 设置］

设置 说明

［AirPrint 设置］ 选择是否使用 AirPrint。
若要接收 AirPrint 打印作业，选择 ［开启］。
默认会指定 ［关闭］。

［Bonjour 名称］ 输入本机的 Bonjour 名称，在检测到适用的打印机时会显示该名称 (最
多可使用 63 个字符 )。

［Bonjour Service 
Name］

显示通过 Bonjour 名称自动生成的 Bonjour 名称的服务名称。

［Location］ 输入本机的安装位置 (最多可使用 127 个字符 )。

［纬度］ 输入本机安装位置的纬度。
如果安装地点的纬度未知，请使用默认状态。

［经度］ 输入本机安装位置的经度。
如果安装地点的经度未知，请使用默认状态。

［海拔高度］ 输入本机安装位置的高度。
如果安装位置的高度未知，请留空此选项。

［超时］ 输入通信超时。
默认会指定 ［60］秒。
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如何打印

使用 iOS 终端进行打印

0 因 iOS 版本或所用应用程序而异，操作步骤可能会不同。

1 确认本机已开机。

2 使用 iOS 终端启动应用程序以显示要打印的内容。

3 触摸 ［ ］或 ［ ］，然后触摸打印机图标或 ［打印］。

4 选择所需打印机。

5 如有必要，请指定页面范围、份数和双面打印。

% 因所用应用程序和文件类型而异，可用项目可能会有所不同。

6 触摸 ［打印］。

使用 Mac 打印

0 因 Mac OS 版本或所用应用程序而异，操作步骤可能会不同。

1 确认本机已开机。

2 启动 Mac 上的应用程序以显示要打印的内容。

3 在 ［文件］菜单中，单击 ［打印］。

4 从 ［打印机：］菜单选择所需打印机。

% 如果未显示所需打印机，单击 ［打印机：］菜单上的 ［添加打印机 ...］以添加目标打印
机。

% 若要确认打印机名称，选择本机上的 ［效用］ - ［管理员设置］ - ［网络设置］ - 
［Bonjour 设置］。

5 如有必要，请指定页面范围、份数和双面打印。

% 因所用应用程序和文件类型而异，可用项目可能会有所不同。

6 触摸 ［打印］。
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額外資訊

使用 AirPrint 功能
Apple、iPad、iPhone、iPod touch、Macintosh、Mac OS、OS X 及 Bonjour 是 Apple Inc. 在美國和其他國家的註冊商
標。 AirPrint 和 AirPrint 標誌是 Apple Inc. 的商標。

Apple, iPad, iPhone, iPod touch, Macintosh, Mac OS, OS X and Bonjour are trademarks of Apple Inc., registered 
in the U.S. and other countries. AirPrint and the AirPrint logo are trademarks of Apple Inc.

關於 AirPrint

AirPrint 是透過 iOS 終端 (iPad、iPhone 或 iPod touch) 或 Mac 自動偵測相同網路上的 MFP 或印表機並執行列印的功
能。

使用 AirPrint 功能，您可以在本機直接印出 iOS 終端或 Mac 上顯示的電子郵件、相片、網頁和其他影像，不需安裝印表
機驅動程式。

提示

- 若要使用 AirPrint 功能，您的 iOS 終端必須與 iOS 4.2 或更新版本相容。

- AirPrint 功能需要 Mac OS X (10.7 或更新版本 )。 有關詳細資料，請瀏覽 Apple 網站。

- 若要使用 AirPrint 功能，您的 iOS 終端或 Mac 必須透過無線區域網路連線連接與本機相同的網路。 有關 iOS 終
端和 Mac 網路設定的詳細資料，請參見相關的操作手冊。

- 將 iOS 終端或 Mac 電腦連接到 MFP 時，可用的連接方法視 MFP 型號而異。
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使用此功能所需的操作 (管理者適用 )

指定使用 AirPrint 功能在本機上列印的設定。

使用控制面板進行設定

顯示：[實用功能 ]-[ 管理者設定 ]-[ 網路設定 ]-[AirPrint 設定 ]

使用 Web Connection 進行設定

1 啟動網頁瀏覽器。

2 在 URL 欄中輸入本機的 IP 位址，然後按 [Enter]。

% 示例：本機的 IP 位址是 192.168.1.20，輸入 “http://192.168.1.20/”。

顯示 Web Connection 畫面。

3 在 Web Connection 的管理者模式中，選擇 [網路 ]-[AirPrint 設定 ]，然後指定下列設定。

設定 說明

[ 能夠使用 ]/[ 不能使用 ] 選擇是否使用 AirPrint。
若要接收 AirPrint 列印作業，選擇 [能夠使用 ]。
預設值為 [不能使用 ]。

[ 連接逾時 ] 輸入通訊逾時時間。
預設值為 [60] 秒。
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限制

如果啟用 AirPrint 功能後停用下列其中一種功能，則 AirPrint 功能也會停用。

- [ 實用功能 ]-[ 管理者設定 ]-[ 網路設定 ]-[http 伺服器設定 ]

- [ 實用功能 ]-[ 管理者設定 ]-[ 網路設定 ]-[http 伺服器設定 ]-[IPP 設定 ]

- [ 實用功能 ]-[ 管理者設定 ]-[ 網路設定 ]-[HTTP 伺服器設定 ]-[ 接受 IPP 作業 ]

- [ 實用功能 ]-[ 管理者設定 ]-[ 網路設定 ]-[Bonjour 設定 ]

設定 說明

[AirPrint 設定 ] 選擇是否使用 AirPrint。
若要接收 AirPrint 列印作業，選擇 [ 開啟 ]。
預設值為 [ 關閉 ]。

[Bonjour 名稱 ] 輸入偵測到適合的印表機時顯示的本機 Bonjour 名稱 (最多 63 個字元 )。

[Bonjour Service Name] 顯示從 Bonjour 名稱自動產生的 Bonjour 名稱之服務名稱。

[Location] 輸入安裝本機的位置 ( 最多 127 個字元 )。

[ 緯度 ] 輸入本機安裝位置的緯度。
如果不知道安裝位置的緯度，請使用預設狀態。

[ 經度 ] 輸入本機安裝位置的經度。
如果不知道安裝位置的經度，請使用預設狀態。

[ 海拔高度 ] 輸入本機安裝位置的海拔。
如果不知道安裝位置的海拔，將此選項留為空白。

[ 逾時 ] 輸入通訊逾時時間。
預設值為 [60] 秒。
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列印方式

使用 iOS 終端列印

0 操作程序可能因使用的 iOS 版本或應用程式而異。

1 確認本機已開啟。

2 使用 iOS 終端啟動應用程式以顯示要列印的內容。

3 點選 [ ] 或 [ ]，然後點選印表機圖示或 [ 列印 ]。

4 選擇想要的印表機。

5 必要時，指定頁面範圍、份數及雙面列印。

% 提供的項目因使用的應用程式或檔案類型而異。

6 點選 [列印 ]。

使用 Mac 列印

0 操作程序可能因使用的 Mac OS 版本或應用程式而異。

1 確認本機已開啟。

2 在 Mac 上啟動應用程式以顯示要列印的內容。

3 在 [檔案 ]選單中點擊 [列印 ]。

4 從 [印表機：] 選單選擇想要的印表機。

% 如果沒有顯示想要的印表機，請點擊 [ 印表機：]選單上的 [新增印表機 ...] 以新增目標印表機。

% 若要檢查印表機名稱，請選擇本機上的 [ 實用功能 ]-[ 管理者設定 ]-[ 網路設定 ]-[Bonjour 設定 ]。

5 必要時，指定頁面範圍、份數及雙面列印。

% 提供的項目因使用的應用程式或檔案類型而異。

6 點擊 [列印 ]。
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추가 정보

AirPrint 기능을 사용하기
Apple, iPad, iPhone, iPod touch, Macintosh, Mac OS, OS X 및 Bonjour는 미국 및 기타 국가에서 등록된 Apple Inc.
의 상표입니다. AirPrint 및 AirPrint의 로고는 Apple Inc.의 상표입니다.

Apple, iPad, iPhone, iPod touch, Macintosh, Mac OS, OS X and Bonjour are trademarks of Apple Inc., registered 
in the U.S. and other countries. AirPrint and the AirPrint logo are trademarks of Apple Inc.

AirPrint에 대해
AirPrint는 iOS 단말(iPad/iPhone/iPod touch) 및 Mac에서 동일한 네트워크 상의 복합기 또는 프린터를 자동으로 표시
해서 인쇄하는 기능입니다.

AirPrint 기능을 사용하면 프린터 드라이버의 설치를 하지 않고 iOS 단말 및 Mac에서 표시된 E-mail, 사진, Web 페이지 
등을 이 기기에서 직접 인쇄할 수 있습니다.

노트

- AirPrint 기능을 사용하려면 iOS 단말이 iOS 4.2 이상과 호환되어야 합니다.

- AirPrint 기능을 사용하려면 Mac OS X(10.7 이상)가 필요합니다. 자세한 내용은 Apple의 Web 사이트를 참조하십
시오.

- AirPrint 기능을 사용하려면, 이 기기가 접속되어 있는 네트워크에 iOS 단말 및 Mac을 무선 LAN으로 연결할 필요
가 있습니다. iOS 단말 및 Mac의 네트워크 설정에 대해 자세한 내용은 iOS 단말 및 Mac의 취급설명서를 참조하십
시오.

- iOS 단말 및 Mac과 이 기기의 사이에서 이용 가능한 연결 방식은, 사용하는 기종에 따라서 다릅니다.
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사용하기 위해 필요한 작업(관리자용)
AirPrint 기능을 사용하여 이 기기에서 인쇄를 하기 위한 설정을 합니다.

제어판에서 설정하기

표시하려면:[유틸리티]-[관리자 설정]-[네트워크 설정]-[AirPrint 설정]

Web Connection에서 설정하기

1 Web 브라우저를 기동합니다.

2 URL 필드에, 이 기기의 IP 주소를 입력하고 [Enter]를 누릅니다.

% (예) 이 기기의 IP 주소가 192.168.1.20일 경우는 “http://192.168.1.20/”과 같이 입력합니다.

Web Connection의 화면이 표시됩니다.

3 Web Connection 관리자 모드의 [네트워크]-[AirPrint설정]에서 다음을 설정합니다.

설정 설명

[사용 ON] / [사용 OFF] AirPrint 사용 여부를 선택합니다.
AirPrint의 인쇄 작업을 수신할 경우는 [사용 ON]을 선택합니다.
초기값은 [사용 OFF]입니다.

[시간 초과] 통신의 타임 아웃 시간을 입력합니다.
초기값은 [60]초입니다.
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제한사항

AirPrint 기능을 사용으로 한 후 아래의 기능 중 하나 이상을 사용 안함으로 변경하면 AirPrint 기능도 사용할 수 없습니다.

- [유틸리티]-[관리자 설정]-[네트워크 설정]-[http 서버 설정]

- [유틸리티]-[관리자 설정]-[네트워크 설정]-[http 서버 설정]-[IPP 설정]

- [유틸리티]-[관리자 설정]-[네트워크 설정]-[http 서버 설정]-[IPP 작업 허가]

- [유틸리티]-[관리자 설정]-[네트워크 설정]-[Bonjour 설정]

설정 설명

[AirPrint설정] AirPrint 사용 여부를 선택합니다.
AirPrint의 인쇄 작업을 수신할 경우는 [ON]을 선택합니다.
초기값은 [OFF]입니다.

[Bonjour명] 프린터가 표시되었을 때에 표시할 이 기기의 이름(Bonjour명)을 입력합니다(반각 
63문자 이내).

[Bonjour Service Name] Bonjuur명에서 자동 생성된 Bonjour명의 서비스명을 표시합니다.

[Location] 이 기기의 설치 장소를 입력합니다(반각 127문자 이내).

[위도] 이 기기의 설치 장소의 위도를 입력합니다.
설치 장소의 위도가 불분명한 경우는 초기 상태로 사용하십시오.

[경도] 이 기기의 설치 장소의 경도를 입력합니다.
설치 장소의 경도가 불분명한 경우는 초기 상태로 사용하십시오.

[고도] 이 기기의 설치 장소의 고도를 입력합니다.
설치 장소의 고도가 불분명할 경우는 공란으로 비워두십시오.

[시간 초과] 통신의 타임 아웃 시간을 입력합니다.
초기값은 [60]초입니다.
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인쇄 방법

iOS 단말에서 인쇄하기

0 iOS 버전이나 이용하는 어플리케이션에 따라서 조작 순서가 다른 경우가 있습니다.

1 이 기기의 전원이 켜져 있는지 확인합니다.

2 iOS 단말에서 어플리케이션을 실행하고 인쇄하고 싶은 내용을 표시합니다.

3 [ ] 또는 [ ]을 탭하고 프린터 아이콘 또는 [프린트]를 탭합니다.

4 인쇄할 프린터를 선택합니다.

5 필요에 따라서 페이지 범위, 부수, 양면 인쇄를 설정합니다.

% 어플리케이션이나 파일의 종류에 따라서 설정할 수 있는 항목이 다릅니다.

6 [프린트]를 탭합니다.

Mac에서 인쇄하기

0 Mac OS의 버전이나 이용하는 앱에 따라서 조작 순서가 다른 경우가 있습니다.

1 이 기기의 전원이 켜져 있는지 확인합니다.

2 Mac에서 앱을 실행하고 인쇄하고 싶은 내용을 표시합니다.

3 [파일] 메뉴에서 [프린트]를 클릭합니다.

4 [프린터] 메뉴에서 대상의 프린터를 선택합니다.

% 대상의 프린터가 표시되지 않은 경우는, [프린터] 메뉴에서 [프린터 추가]를 클릭하고 대상의 프린터를 추가합
니다.

% 프린터명은, 이 기기의 [유틸리티]-[관리자 설정]-[네트워크 설정]-[Bonjour 설정]에서 확인할 수 있습니다.

5 필요에 따라서 페이지 범위, 부수, 양면 인쇄를 설정합니다.

% 앱이나 파일의 종류에 따라어 설정할 수 있는 항목이 다릅니다.

6 [프린트]를 클릭합니다.
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